
Vtisi nadžupana
i z A a r h u s a

Gospod Robort Svanc Han-
sen. nadžupan mesta Aarhusa,
nam je pred odhodom zaupal
nekaj vtisov s svojega obiska
pri nas.

Vtisi so čudoviii. Jugosla-
vija je turistična dežcla. ki bi
z malo večjo prizadevnostjo
na turističnem področju za-
sedla eno izmed vodilnih
mcst v Evropi.

Ob srečanjih z vašimi ljud-
mi smo povsod nalcteli na
iskreno prijateljstvo in smo
preživeli potovanje. ki nam
bo šc dolgo ostalo v spominu.

Z vclikim interesom smo si
ogledali vzgojno varstvcne
ustanovc. kar me je še poseb-
no zanimalo. ker sem pred-
sednik društev. ki na Dan-
skem skrbijo za rchabilitaci-
jo otrok.

V Kamniku je name nare-
dil zclo močan vtis zavod za
usposabljanje invalidne mla-
dine zaradi urejenosti samega
doma in skrbi. ki jo posvo-

čajo mladini. Predvsem pa so
nam nasmejani otroški obrazi
pokazali. da so gojcnei v do-
mu res dobro počutijo in da
z razumevanjem skrbijo za-
nje. Presenetilo nas je. da ste
že lcta 1946 zgradili tak dom
za rehabilitacijo otrok.

Z velikim zanimanjem smo
se udeležili razprav o komu-
nalnem sistcmu. Preseneča
nas možnost združevanja ko-
mun pri reševanju raznih
problemov. Komunalni pro-
blemi obeh dežel so enaki,
tako vprašanje urbanizacije.
vzgojno varstvcnih ustanov
in urejanje drugih zadev. ki
vplivajo na dobro počutje
meščanov.

Začudili smo se. da pri vas
volite župana za štiri leta.
Tudi pri nas je nckdo lahko
župan za krajši čas. vendar
samo v primeru. da ga me-
ščani odpokličejo. V vašum
načinu volitev župana vidimo
določene prednosti. vendar
je nujno. da oseba. ki vodi
to posle, ostane na tem me-
stu čim dlje. predvsem zara-
di zapletenosti zadev, ki jih
rešujc.

Po mojem mnenju je po-
polnoma pravilno, da skuša-
mo otrokom omogočiti biva-
nje v drugih deželah. Do se-
daj jc mesto Kobenhavcn
skrbelo za izmenjavo otrok.
Zelo bi bili veseli, če bi se
tudi mesto Aarhus vključilo
v to izmenjavo. Takoj ko se
vrnemo domov. bomo zamisel
o izmenjavi otrok skušali
uresničiti. Pri tem nas vodi
misel. da sc razumevanje
mcd narodi, povečuje če se
srečujejo otroci.

Med Jugoslavijo in Dansko
je mnogo stičnih točk. Obe
deželi sta v času vojne veliko
pretrpeli. sedaj pa skušata
prispevati čim več k mirne-
mu sožitju med narodi.

Domov se vračamo z mi-
slijo. da smo videli majhno,
a lepo domovino delovnih
ljudi.

Na koncu razgovora jc go-
spod Robcrt Svane Hansen
izrazil iskreno zahvalo vsem,
ki so delegaciji omogočili pri-
jetno bivanje v Jugoslaviji.
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